
Ombudsmøte Sunnmør Skyttersamlag 19, november 2016 på 

skytterhuset i Langevåg. 

 

1. Godkjenne innkalling 

Innkallinga godkjent, med en kommentar fra Frank Sve, vedr. regelverk for innkalling i henhold til 

skyteboka. 

 

 

2. Godkjenne sakliste, samt ombud 

Sakliste godkjent.  Følgende ombud stilte: 

 

Engesetdal og Skodje 5 

Hildre og Bratvåg  4 

Langevåg  5 

Stranda 6 

Sunnylven 4 

Sykkylven 3 

Ørskog 5 

Ålesund 7 

 

3. Valg av møteleder 

I henhold til statutt ble samlagsleder valgt til møteleder. 

  

4. Valg av en til å føre møteprotokoll 

Ola Kåre Dybvik, fra arrangørlaget, ble valgt til å skrive protokoll. 

 

5. Valg av representanter til å skrive under protokoll 

Til å signere protokoll ble Wilfried Kruger og Sigbjørn Spjelkavik valgt. 

 

6. Årsmelding styret 

Christian Holstad Lilleng leste opp årsmeldingen fra samlagsstyret.  



Ombudsmøtet bad om at Stranda og Ålesund ble korrigert til å ha sendt inn sin årsmelding, ref. side 

5.  Sæberget og Liabygda har ikke levert årsmelding. 

Styret signerer årsmeldingen, og årsmeldingen er godkjent. 

 

7. Årsmelding Ungdomsutvalget 

Benedikte Eide Ljøen leste opp årsmeldingen fra ungdomsutvalget.  Stranda Skytterlag kom med 

kommentar om at årsmeldingen burde hatt litt breiere dekning av yngres oppnåelse på 

landsdels/midtnorsk nivå. 

 

Ombudsmøtet godkjente oppleste årsmelding, men bad om at tilføylsene fra Stranda Skytterlag ble 

tatt hensyn til. 

 

8. Godkjenne rekneskap 

Rekneskapet viser lite hyggelige tall, og er ført etter litt andre prinsipper enn tidligere år, noe som gir 

et litt skeivt bilde på resultatet i 2016, i forhold til tidligere års prinsipp.  Revisor, som presenterte 

regnskapet, gav tilbakemelding på at regnskapet er korrekt ført.  Årsmøtet valgte dog å underkjenne 

regnskapet for 2016, og bad om at dette ble satt opp etter tidligere års (DFS) prinsipp. 

Nytt regnskap må være klart til ekstraordinært ombudsmøte 30. januar kl. 1800 i Langevåg.. 

 

9. Godkjenne revisjonsmelding 

I og med at man underkjente fremlagt regnskap, så underkjente årsmøtet også forslag til 

revisjonsmelding.  Denne må opp til ny behandling når nytt regnskapsoppsett presenteres for et 

ekstraordinært årsmøte i januar 2017. 

 

10. Utdeling stipend 2016 

Benedikte Eide Ljøen delte ut stipend til mange av våre fremdragende ungdomsskyttere. 

 

Forslaget ble enstemmig godkjent. 

 

11. Innkomne forslag fra skytterlag 

Stranda Skytterlag med forslag vedr. serieskyting.  Kommer opp senere i saklisten. 

 

12. Terminliste 2017 

Samlagsstevnet i felt flyttet til 2. april.  Ellers noen små korrigeringer på datoer på stevner.  Christian 

Holstad Lilleng korrigerer terminliste i forhold til innspill, og denne godkjennes. 



 

13. Pause 

 

14. Behandle statutter og forslag til tiltak i Sunnmør Skytersamlag (fra samlagsstyret) 

 

Forslag fra samlagsstyret: Dagens stipendordning utgår, og erstattes av en ordning der stipend 

utdeles til de skytterlag som stiller med flest yngre på samlagsstevner. 

 

Forslaget ble enstemmig nedstemt. 

 

Følgende forslag ble spilt inn fra Engesetdal og Skodje skytterlag: 

 

Man beholder dagens system, men innfører et tak på kr. 15.000.  Så differensierer man Norges Cup 

plasseringer med:  Nr 1. kr. 500, nr 2. kr 300 nr. 3 kr 200. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

STATUTTAR SAMLAGSSTEVNET STANGSKYTING I SUNNMØR SKYTTARSAMLAG  

Samlagsmesterskapene i Stangskyting gjennomføres etter Skytterbokas paragraf 11.140 

Innskot: Kr. 50,- (hvorav 20 i arr.avgift og 30,- i premieinnskudd) 

Lagskyting: Tremannslag. Laga tas ut automatisk, ingen førehandspåmelding.  Lagene rangeres  

etter antall treff. 

Rangering: Ved likt antall treff går den foran med flest treff på det lengste holdet. Ved fortsatt likhet 

om de tre første plassene gjennomføres omskyting med samme program som innledende skyting. 

 

Premiering: Medalje: Gylt medalje til beste skyttar uansett klasse  

Vandrepremie: Vinnar uansett klasse får napp i vandrepokal. 

 

STATUTTAR SAMLAGSSTEVNET FELTHURTIGSKYTING I SUNNMØR SKYTTARSAMLAG  

 

Samlagsmesterskapene i Felthurtigskyting gjennomføres etter Skytterbokas paragraf 11.150. 

Innskot: Kr. 50,- (hvorav 20 i arr.avgift og 30,- i premieinnskudd) 

 



Lagskyting: Tremannslag. Laga tas ut automatisk, ingen førehandspåmelding. Lagene rangeres  

                        etter plass-siffer. Ved likhet telles plassering til siste tellende på laget, deretter nestsiste 

osv. 

Premiering: Medalje: Gylt medalje til beste skyttar uansett klasse  

Vandrepremie: Vinnar uansett klasse får napp i vandrepokal. 

 

Statutter for stang og felthurtigskyting ble vedtatt av ombudsmøtet. 

 

Statuttmøte: 

Videre så ble samlagsstyret pålagt å  kalle inn lagene til statuttmøte i januar. Styret legger inn de nye 

klassene i dagens statutter etter retningslinjene fra skytterstyret. 

 

Forslag til tiltak for å øke nivået på seniorskyttere på Sunnmøre: 

1 Felles seniortreninger 

2 Serieskyting lag senior/V-55 

Ståendecup individuelt 15 m 

Ombudsmøtet gav full tilslutning til tiltak som styret iverksetter for å øke nivået. 

 

Forslag om å endre skytebokas paragraf ved . feilskyting omskyting felt: 

Forslag vedtatt som fremlagt av Christian Holstad Lilleng. 

 

Forslag til ny lagsammensetning i fylkescupfinalen. 

Forslag nedstemt. 

 

Forslag endring av klassesettingsreglement 

«Skytterne kan selv velge om de vil skyte i den klassen de er klasseført til enhver tid eller i en høyere 

klasse både på 15m, felt og baneskyting. Velger klasse 1-, klasse 2-, ungdoms- eller veteranskytter å 

skyte seniorprogram, må de delta i klasse 4 eller den klassen de er kvalifisert til på dette programmet 

året i forveien. De kan kvalifisere seg til finaleomgangen på lik linje med øvrige skyttere i den klassen 

de velger å skyte i.  

 

Som høyere klasse regnes for ungdomsskytterne eldre klasse eller 3-5, for veteranene en yngre 

klasse eller 3-5 og for klasse 1 og 2 en høyere klasse i 2-5 

Forslaget ble enstemmig godkjent. 



 

15. Orientering ifra leder i Mørekretsen 

 

1. Forslag fra Mørekretsen om desentralisering av DFS: 

Enstemmig nedstemt. 

2. Forslag om samlagsvis styrt skytingens dag, og at frifond midler knyttes opp mot dette 

arrangementet: 

Begge deler enstemmig nedstemt.  Vil ha det som dagens ordning. 

 

3. Endring av lags-samlags-landsdelskrets strukturer:¨ 

Enstemmig avvist fra årsmøtet. 

 

4. Forslag om medaljefordeling i mesterskapene. 

Sak utgår. 

 

16.  Budsjett 2017 

Budsjett ikke laget. Sak utgår. 

 

17. Valg 

Are Hestetun la frem valgkomiteens innstilling.  Valget for 2017 ligger som eget vedlegg. 

Styret ble valgt uten kassererløsning, men ombudsmøtet påla styret å sørge for at en god løsning 

snarlig kom på plass. 

 

18. Avslutning av ombudsmøte 

Ombudsmøtet ble avsluttet ved at samlagsleder Rolf Arne Ljøen takka for frammøtet og ønskte alle 

vel heim. 

 

 

 

___________________________    __________________________ 

Wilfried Kruger        Sigbjørn Spjelkavik 

 

 



 

 


